
Halvårsregnskab 2024.

Så lykkes det regnskabsmæssigt at komme igennem første halvår 
hos NNF.

Regnskabet for de første 6 mdr er positivt med en lille overskud 
på ca. 500.000kr. Det er til trods af, at El spot prisen har været 
helt i bund i de første 6 mdr. og vi har haft en høj gaspris pga 
underdækning fra foregående år. Den budgetteret underdækning 
i 2024 på 2,7mill. er hermed kun nedbrungen med ca 0,5mill.

Ud fra halvårsregnskabet, er der ikke basis for en nedsænkning af 
prisen på et standardhus på 130m2  i 2025. Men vi håber på en 
stærk slutspurt i sidste halvdel af 2024. og som forhåbentlig, vil 
ændre det hele i 2025.

Vi har efter endt halvårsregnskab, bestemt i bestyrelsen at vi vil 
søge forsyningstilsynet om at få godkendelse til at udligne resten 
af underdækningen over de næste 4 år.

Status på Lunde.

Vi er kommet til sidste etape i Lunde ang nedgravning af 
fjernvarmerør. Der er pt. koblet 92 forbruger på nettet, og der 
mangles 30 forbruger at blive koblet på nettet, projektet 
forventes at være afsluttet ved udgangen af 2024. Kriterierne for 
opstart i Lunde var ca. 90 tilmeldinger, så her må vi sige, at vi er 
blevet taget godt imod.

Ang. Voldgiftssagen mod BB.
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Voldgiftssagen som er blevet kørt mod Blåbjerg biogas over de 
sidste par år, er endt med en sejre til NNF. 
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